
KULTURELT UDVALG indkaldes herved til møde 
onsdag den 6. november 1985 kl. 14.oo i 
mødelokalet på Slangerupgård med følgende 
dagsorden:

Fraværende:

1. ORIENTERING OG EFTERRETNING.

a) Referat af Buresøudvalgets møde den 28. 
oktober 1985.

./. Kopi vedlægges.

b) Hovedstadsrådet fremsender skrivelse ved
rørende nedlæggelse af parkeringsplads 
ved Buresø.

./. Kopi vedlægges.

c) Kingoskolen fremsender Bacho's ventila
tionsrapport vedr. Kingoskolen.

./. Kopi vedlægges.

2.
JØRLUNPE FORSAMLINGSHUS.

I forbindelse med, at forpagteren ved fortsat 
forpagtning af Jørlunde Forsamlingshus tillige 
overtager den udvendige vedligeholdelse af 
forsamlingshuset, har forvaltningen undersøgt 
udgifter i forbindelse hermed.
Ifølge notat fra teknisk forvaltning vil det 
koste kr. 147.026 at pålægge nyt tag. 
Financiering af dette beløb vil ved hjemtagelse 
af et 25-årigt Kommunekreditforeningslån betyde 
en årlig ydelse på kr. 17.278 eller en månedlig 
ydelse på kr. 1.440.
Af yderligere ejendommen påhvilende udgifter 
kan oplyses:
Ejendomsskat kr. 5. ooo, oo årligt
Renovation n 4.953, 2o n
Vandafledningsafgift H 3.6oo, oo If
Bygningsbrandfors. Vf 804, 00 fl

kr. 14.357, 20 årliqt
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En overtagelse af den udvendige vedligeholdelse 
vil altså betyde en årlig udgift på 
kr. 17.27Q,oo + kr. 14.357,20 ialt kr. 
31.635,20, hvilket giver en månedlig udgift på 
kr. 2.636,27.

./. Kopi af notat fra teknisk forvaltning samt 
tilbud på tag fra Henning D. Jørgensen 
vedlægges.
(82.00 P 27>

3.
IKKE- KURSUSDELT UNDERVISNING.

Kingoskolen søger om ikke-kursusdelt 
undervisning i skoleåret 1986/87 i følgende fag 
på følgende klassetrin:
Engelsk 8, 9, og lo klassetrin
Tysk 8, 9, og 10 klassetrin
Regning/matematik 8 og 9 klassetrin 
Fysik 9 klassetrin
Skolekommissionen, 28/10 1985:

Eenstemmigt anbefalet. 
(17.00 P 15)

4.
IKKE KURSUS-DELT UNDERVISNING,

Ejegodskolen søger om ikke-kursusdelt 
undervisning i skoleåret 1986/87 i følgende fag 
på følgende klassetrin:
Engelsk 8, 9 og 10 klassetrin
Tysk 8, 9 og 10 klassetrin
Regning/matematik 8, 9 og 10 klassetrin
Fysik 9 og 10 klassetrin.
Skolekommissionen, 28/10 1985:

Eenstemmigt anbefalet. 
(17.00 P 15)

Dag og år: Blad nr.

6. november 1985 49o.
Formandens
initialer:

N r. 5 87  */s c*'oto.



FINANCIERING AF PRF. 3 STK, 3 UNDERVISNING.

Lindegårdskolen fremsender skrivelse vedr. 
financiering af undervisningsmidler til brug 
ved undervisning efter prf. 3 stk. 3. 
Skolekommissionen, 28/10 1985:

5.

Anbefales.
Fremsendes til kulturelt udvalg, idet 
forvaltningen foreslår, at der til 
materialekrævende undervisning efter prf. 3 
stk. 3 max. kan anvendes et beløb pr. elev 
svarende til elevbetalingen til 
materialeindkøb.
Beløbet financieres over elevbetalingskontoen. 
(00.01 0 03)

6.
KARLITLOFTER PÅ BYVANGSKQLEN.

Lærerrådet ved Byvangskolen fremsender 
skrivelse vedr. formodninger om, at skolens 
karlitlofter kan være årsag til gener og 
ubehag, som lærerne føler til daglig. 
Skolekommissionen, 28/10 1985:

Fremsendes, idet kommissionen på det kraftigste 
skal anbefale, at skolen sikres bedst muligt 
mod miljøgener.

./. Kopi af skrivelsen vedlægges.
<09.00 G ol)

7* (pÅVvlenicl 
BUDGETOMPLACERING.

Uvelse skole ansøger om, at resterende beløb på 
lejrskolekontoen, ialt kr. 4.400 overføres til 
kontoen for undervisningsmidler. 
Skolekommissionen, 28/10 1985:
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øiui lønAov
BUDGETOHPMGER£NGv

Kingoskolen søger om, at resterende beløb på 
lejrskolerammen, ialt kr. 29.800 overføres til 
kontoen for undervisningsmidler til 
inventarkøb.
Skolekommissionen, 28/10 1985:

Anbefales. 
(00.01 0 03)

9.
BUDGETOMPLACERING FRA 1985 TIL 1986.

Slangerup skole har i juli måned 1985 hjemtaget 
tilbud på udvendig malerarbejde af døre og 
vinduer på skolen.
Tilbuddet lyder på kr. 92.ooo for hele skolen, 
hvoraf opsætning af stillads udgør kr. 42.000. 
Arbejdet har ikke kunne sættes igang, da 
malerfimaet ikke har haft tid til arbejdet før 
her sidst på året, hvor det af vejrmæssige 
grunde er for sent.
I den anledning skal forvaltningen anmode om, 
at restbeløbet på Slangerup skoles 
vedligeholdelseskonto, p.t. kr. 53.ooo, 
overføres til finansåret 1986, således at en 
del af arbejdet kan påbegyndes i foråret 1986. 
(00.01 0 02)

10.
ARRANGEMENTER I FORBINDELSE MED SLANGERUP 
SKOLES NEDLÆGGELSE,

I forbindelse med Slangerup skoles nedlæggelse 
søger skolenævn og lærerråd ved skolen om et 
beløb i forbindelse med forskellige 
arrangementer.
(17.04 G ol)

11 .
LEDERPRIS.

Kopi af indsendte indstillinger vil blive 
fremsendt mandag 4/11 1985.
(18.00 0 49)
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TILSKUD TIL UDVEKSLINGSREJSER.

dansk afs, international ungdomsudveksling 
søger om tilskud på kr. 5.000 til 
udvekslingsrejser for 2 unge fra Slangerup 
kommune.
Forvaltningen kan oplyse, at kulturelt udvalg 
tidligere har givet afslag på ansøgninger fra 
lignende organisationer.
Evt. tilskud kan financieres over kontoen for 
øvrige kulturelle formål, hvor der p.t. 
resterer kr. 42.126.
(00.01 0 49 t - F. 2626)

12.

13.
UDVIDELSE AF ÅBNINGSTID I SLANGERUP SVØMMEBAD.

Slangerup svømmeklub fik i januar 1985 
tilladelse til, at benytte 2 baner i Slangerup 
evømmebad i een time hver lørdag formiddag 
mellem kl. 9.00 - 11.00.
Klubben søger nu om tilladelse til at benytte 2 
baner i 2 timer hver lørdag formiddag. 
Svømmebadet kan ikke anbefale, da besøgstallet 
i den offentlige åbningstid er steget. 
Fritidsnævnet, 27/8 1985:

Det undersøges, om den ansøgte tid kan lægge på 
tirsdage eller torsdage.
Forvaltningen kan oplyse, at svømmeklubben har 
meddelt, at den ikke er i stand til at benytte 
svømmebadet på tidligere tider om tirsdagen og 
torsdagen, da klubben ikke kan få instruktører 
på dette tidspunkt.
Forvaltningen kan oplyse, at det vil koste 
kr. 50.000 årligt at holde svømmebadet 
offentlig åbent yderligere 3 timer hver mandag 
aften, således at svømmeklubben kan bruge de 2 
af banerne om mandagen. Billetindtægten vil 
udgøre kr. 20.000, således at nettoudhiften vil 
andrage kr. 30.000 årligt.
(04.07 G ol)
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Dag og år: Blad nr.

ANLÆG AF 2 FODBOLDBANER VED IDRÆTSHALLEN.
14.

På møde i kulturel forvaltning den 27. oktober 
19Q5 blev der fremlagt følgende 3 forslag til 
anlæg af fodboldbaner ved idrætshallen*
Forslag 1:
2 fodboldbaner i forskudt plan, 
pris ca. kr. 1,4 miil.
Forslag II:
2 vendbare fodboldbaner, 
pris ca. kr. 2,2 - 2,3 miil.
Forslag III:
2 fodboldbaner i forskudt plan med forlængelse, 
pris ca. kr. 1,7 miil.

Fra Idrætsunionens side var man enige om, at 
forslag II, gående ud på anlæg af 2 vendbare 
fodboldbaner vil være den bedste løsning, idet 
dette forslag giver en endelig løsning af 
problemerne omkring fodboldbaner i kommunen.
Som alternativ pegede man på forslag III med 2 
fodboldbaner i forskudt plan og med 
forlængelse.
Man blev enige om, at forelægge de 3 forslag 
for kulturelt udvalg den 6. november 1985 til 
endelig afgørelse, således at Hedeselskabet vil 
kunne gå igang umiddelbart efter denne dato. 
(04.04 P 16)

15.
UNGDOMSRAD.

Byrådet behandlede på sit møde den 23. oktober 
1985 spørgsmålet om oprettelse af et ungdomsråd 
i Slangerup kommune.
Man blev enige om, at fremsende sagen til 
kulturelt udvalg, idet det måtte være det 
udvalg, som skulle tage initiativet og eventuel 
etablere nogle faste rammer omkring 
ungdomsrådet, f.eks. formål og deltagerorgani
sationer.
(18.09.02 G 01)
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ARKÆOLOGISK ARBEJDE I FREDERIKSBORG AMT,
16

Kulturelt udvalg behandlede på sit møde den 4. 
september 1985 en ansøgning fra Frederiksborg 
Amt om tilskud på kr. 7.000 i 1986 til brug ved 
opbygningen af det arkæologiske arbejde i 
Frederiksborg Amt.
Økonomiudvalget havde henholdsvis 18. januar 
1983 og 17. januar 1984 afslået lignende 
ansøgninger.
Kulturelt udvalg besluttede at foreslå amtets 
kulturelle udvalg, at der ydes tilskud efter 
indbyggertal i kommunen.
Frederiksborg Amt har nu telefonisk meddelt, at 
man primo 1986 vil forhandle med 
Kommuneforeningen om et tilskud pr. indbygger 
fra kommunerne, men beder Slangerup kommune om 
at bevilge de kr. 7.ooo i 1986, således at man 
kan fortsætte arbejdet ind i 1986.
(00.01 0 49 - F. 2249)

17.
KOMMUNEPLANLÆGNING.

Bygnings- og planlægningsudvalget fremsender 
oplæg til revision af kommuneplan 1981-92 samt 
oplæg til prf. 6 redegørelse for centerområdet 
og det åbne land.
Bygnings- og planlægningsudvalget anmoder 
kulturelt udvalg om, at fremsende eventuelle 
bemærkninger til oplæggene til økonomiudvalgets 
møde den 18. november 1985.

./. Notat vedrørende revision af kommuneplan
1981-92 samt oplæg til revision af hovedstruk
tur og oplæg til prf. 6 redegørelse for 
centerområdet og det åbne land vedlægges. 
(01.02.00 P 21)

18.
AFTALEKONTRAKT MEP DET DANSKE SPEJDERKORPS OM 
GRUND VED LYSTRUPVEJ.

På møde den 1. juli 1985 behandlede kulturelt 
udvalg Det danske Spejderkorps ændringer til 
aftalekontrakt omkring grund ved Lystrupvej, 
men udvalget besluttede, at fastholde det 
oprindelige udkast til kontrakten.
Det danske Spejderkorps har nu oplyst, at man 
med den oprindelige aftalekontrakt ikke har 
mulighed for, at få tinglyst evt. lån i det på 
grunden opførte hus, da grunden ikke er 
selvstændigt matrikuleret.
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Endvidere kan spejderne ikke respektere 
kontraktens bestemmelse om, at også andre 
spejderorganisationer har ret til at opføre 
spejderhytte på grunden.
Kulturelt udvalg bedes tage stilling til en 
evt. udvidelse af grunden til en selvstændig 
matrikel. Nærmere oplysninger fra teknisk 
forvaltning vil foreligge på mødet.
(13.06.03 G 01)

19.
OPKRIDTNING AF IDRÆTSANLÆG.

Slangerup og Omegns Idrætsforening søger 
kommunen om at bevilge en deltidsansat til 
opkridtning af banerne ved Københavnsvej samt 
til diverse reparationer og vedligeholdelser på 
idrætsanlægget samt udvendig vedligeholdelse af 
klubhuset.
Fritidsnævnet, 24/9 1985:

3 af fritidsnævnets medlemmer mener det 
påhviler kommunen at opkridte banerne på 
Københavnsvej og 3 medlemmer mener det på
hviler klubben selv.
Forvaltningen kan oplyse, at ifølge 
Direktoratets skrivelse af 2. juli 1981 
påhviler det kommunen at iværksætte og 
opretholde den fornødne banekridtning, 
jfr. fritidsundervisningslovens prf. 34, 
ifølge hvilken udendørsanlæg skal stilles til 
rådighed med fornødent udstyr.
Forvaltningen kan oplyse, at man har kontaktet 
vejafdelingen, men at denne ikke har mandskab 
til rådighed for opkridtning.
(81.01:18.09 G 01)
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EVENTUELT TILKOMNE SAGER.

A)
BUDGETQHPtAeERTNG.
Slangerup skole søger om følgende 
budgetomplacering fra 1985 til 1986:

20.

Lejrskole 6 a afholdes i 1986- kr. 10. 421
3 a ekstra lejrskole kr. 18. 530
Ekstra ekskursioner i for-
bindelse med skolens ned-
læggelse kr. 25. ooo

Ialt kr. 53. 951

21.
HEDDELELSER TIL PRESSEN.

Mødet slut kl.
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